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Subject: RE: terugkoppeling overleg minister over VNO NCW plan

Received: Sat 11/7/2020 1:54:07 PM

Dinsdag de afspraak verlengen gaat helaas niet in de agenda...

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

vou:INCE)SEEN ics o>
Datum: zaterdag 07 nov. 2020 2:52 PM

i SELIN @minvws.nl>

Onderwerp: RE: terugkoppeling overleg minister over VNONCW plan

Ok! Gaan we doen (opzetje voor dinsdag maken) = vraag: misschien nodig om het overleg met minister dinsdag wat te

verlengen?

NB wel fijn dat hij heeft aangegeven ‘de volgende stap na februari’. Dan kunnen we tot die tijd de huidige sporen inregelen en

uitbouwen en daarvan leren, terwijl we alvast verder over de horizon gaan kijken. Hoop ook dat veel van wat bedacht wordt in

de ICT-groep en spoor 3 (EAE cs) hierin kan worden meegenomen.

ERED@ minvws.nl
+31 5.1.2e

ver:IEE) MEER rvs i

Verzonden: zaterdag 7 november 2020 13:19

) SEE ori. 1»;IEEE
@minvws.nl>

) SEE rir.IEEE)
@minvws.nl>

Onderwerp: terugkoppeling overleg minister over VNO NCW plan

Beste allen,

Zojuist met minister gesproken, hij heeft gesproken nav interview Telegraaf.
Ik laat even de ondertitels weg en geef de bestelling die daaruit voortkomt weer, ik heb beloofd dat ik dit even aan iedereen

doorgeef:

1. In de week van 16 november (mag voor of na debat) een rondetafelgesprek over de teststrategie. Thema is

“Toekomstperspectief: wat is de volgende stap in het testen na februari”. Status is eerst intern, beetje droom achtig.

EEzet mensen op genodigdenlijst en wij ook. Minister wil in elk geval 5120 | en
uitnodigen (omdat[EXEhet steeds heeft overINCE<n . Verder maar even nadenken wie

er bij moeten zijn. Of we GGDen juist wel of niet moeten vragen, is een gewetensvraag. Dromen moet je juist samen

doen, maar misschien leveren de GGDen er bij nu te veel weerstand op. Kortom: nog even over slapen
2. Minister wil zelf komende weken bestuurlijk ook goed aangesloten zijn op enIEE hen zo ook te kunnen

verbinden (en ruimte te geven voor wegnemen evt irritaties etc). Met ingang van komende week (de komende vier

weken in te plannen) wil hij wekelijks een gesprek van drie kwartier inplannen met hemazelf,
en dan de keypersons uit de operatie van spoor 1: Dan koppelen we haog

bestuurlijk direct aan hoog operationeel niveau en kan er geen ruis meer zijn. itie is dat dit na aantal weken niet

meer nodig is. De andere werkstromen moeten ook gewoon doorgaan, minister wil het goede werk wat overal (door ons)
gedaan wordt vooral juist steunen met dit idee. Dit gesprek vervangt dus niet de andere gesprekken en acties, maar

komt er bij als tijdelijke aanvulling.
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@ kun jij beide zaken ajb in laten plannen?
@ : kunnen jullie ajb nadenken over rondetafelgesprek: wat is doel gesprek, de

SE
de werkvorm

en genodigden? En kunnen jullie een voorstelletje voorbereiden voor minister? Dan legt hij dat voor bij Als voorstel

dinsdag (voor gesprek minister testen) klaar kan zijn, dan zou dat fijn zijn!

Fijn weekend nog allemaal!!

Met dank en groet,

Ministerie van VWS

Telefoonnumme:[EKIAAEI


